
Til DSU’s medlemmer. 

Jeg har besluttet med omgående virkning at udtræde af DSU’s forretningsudvalg. Det er der især en grund 

til, nemlig at organisationen er uendeligt tung at danse med og at hovedkredsene åbenbart ikke anser det 

for formålstjenligt at melde tilbage blandt andet om begynderturneringer.  Dette på trods af en rykker for 

info, så vi kunne sætte begivenhederne på unionens hjemmeside. Nu er det jo desværre lidt sent i år, da 

mange klubber er ”lukkede selskaber” frem til jul eller i værste fald hele sæsonen. 

Når et så synligt element fra visionsseminaret sidste år – som HK-formændene selv vedtog ikke nyder mere 

bevågenhed frygter jeg for at de knap så synlige totalt ignoreres. 

Der har da også været interne uenigheder i FU – men kunne jeg se fremskridt i de andre sammenhænge jeg 

skulle arbejde med, kunne jeg nok leve med disse – enten rette ind eller gøre det klart, at her var jeg uenig 

hvis det kom til afstemning i HB. Det sidste har formanden gjort klart er muligt. 

Jeg har brugt meget tid på dette – og bortset fra skakdommerforeningen stort set ikke fået nogle svar. Så at 

rive en hel week-end ud af kalenderen endnu en gang – nej tak! 

Jeg begik nok en personlig fejl ved at acceptere at opstille til FU – jeg kan nu se jeg simpelt hen ikke kan 

flytte organisationen, hvilket i mine øjne er nødvendigt. Så jeg lægger min konge ned og går ud af lokalet. 

 

Med venlig hilsen 

 

Ivan Madsen 

 


